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Módszertan

• Az Alba Radar program keretében vizsgáltuk az 

ifjúsági ügyek kezelésével való elégedettséget 

Székesfehérváron

• Módszer: 300 fős reprezentatív telefonos kutatás 

a székesfehérvári felnőtt lakosok körében

• Adatfelvételi időszak: 2014. november 5 –10.



Ön szerint mennyire ismerik az önkormányzatnál, hogy mit 
szeretnének az itt élő fiatalok?



És az önkormányzati döntésekben mennyire veszik figyelembe a 
fiatalok igényeit?



Ön szerint a fiatalok felnőtté válása mennyiben más most, mint az 
idősebbek generációjában volt?
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most sokkal nehezebb, mert minden
sokkal bizonytalanabb, és
keményebben kell teljesíteni

most jóval könnyebb, mert sokkal
több lehetőségük van a fiataloknak

arra, hogy megvalósítsák az
elképzeléseiket

akkor is és most is vannak dolgok,
amik nehezebbek, és vannak, amik

könnyebbek

százalékos megoszlás2014 2010



Ön szerint mennyire fontos feladat, hogy az önkormányzat 
kiemelten foglalkozzon a fiatalok problémáival?



Mennyire elégedett az alábbi ifjúsági területekkel?



Összegzés

• 2010-hez képest javult az önkormányzat 

megítélése a lakosság körében azzal 

kapcsolatban, ahogy a fiatalok ügyeit, igényeit, 

problémáit kezeli.

• Az elmúlt időszak önkormányzati erőfeszítései 

az ifjúságügy területén a lakosság számára is 

érzékelhetővé váltak.



Köszönöm a figyelmet!

A teljes beszámoló elérhető a www.echosurvey.hu címen


